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Geacht College, 

 

De afgelopen maanden zijn er regelmatig incidenten geweest waarbij personen met verward gedrag 

betrokken waren. Dit zorgt voor veel onrust in de betreffende buurt en de betreffende personen met 

verward gedrag zelf dienen ook geholpen te worden. 

 

De gemeente heeft als opgave om voor 1 oktober 2018 een goed werkend ‘Plan van aanpak Personen 

met verward gedrag’ te realiseren door domeinoverstijgend te werken met als uitgangspunt de eigen 

kracht en leefwereld van de persoon. Partij Veilig Maastricht is voornemens de gemeenteraad te 

verzoeken een hoorzitting te houden over dit belangrijke onderwerp. 

 

Op de website van de Vereniging Nederlandse Gemeenten (VNG) staat over de stand van zaken in de 

gemeente Maastricht het volgende: 

 

“In Zuid-Limburg werken gemeenten samen met onder meer zorgaanbieders, GGD, veiligheidshuizen, 

politie en justitie aan een goed werkend systeem voor ondersteuning van mensen met verward gedrag. 

Wat begon als een aanpak op sub-regionaal niveau, groeide uit tot een regionaal plan van aanpak waarin 

alle negen bouwstenen van het schakelteam Personen met Verward Gedrag een plek kregen. 

 

De volgende stap, de uitvoering, was door de grote (regionale) schaal alleen lastiger dan gedacht. 

 

Een half jaar na oplevering van het door de vele betrokken partijen opgestelde plan, blijkt dat de 

uitvoering niet overal even soepel verloopt. De behoefte om op kleinere schaal eigen accenten te leggen 

en de aanpak aan te sluiten bij de couleur locale is groot. Zo kent men in de regio Maastricht een andere 

problematiek met personen met verward gedrag dan bijvoorbeeld in de grensregio. Ook de 

uitgangssituatie van wat er al is, is in elke sub-regio weer anders. 

 

Het is nog te vroeg om concrete resultaten te kunnen benoemen. Er is tijd nodig geweest om te ervaren 

dat de partijen elkaar losser moesten kunnen laten. Maar op veel plaatsen wordt al heel hard gewerkt. 

Daarnaast is in deze eerste fase van de aanpak in Zuid-Limburg de persoon met verward gedrag zelf nog 



niet betrokken geweest. Het is zeker de ambitie om hen wel nadrukkelijk te betrekken bij de uitwerking 

van de plannen” 

 

Het doel van deze hoorzitting is diverse betrokken organisaties en ervaringsdeskundigen uit te nodigen 

om de gemeenteraad te informeren over hoe zij de huidige samenwerking ervaren, welke rol en 

verantwoordelijkheid zij voor zichzelf als organisatie in de gezamenlijke aanpak zien en welke rol en regie 

zij daarbij van de gemeente verwachten. Ook van de ervaringsdeskundigen zouden wij graag willen horen 

hoe zij de aanpak ervaren en wat beter zou kunnen. Naast de bovengenoemde partijen denken we hierbij 

ook aan woningcorporaties, buurtbewoners, welzijnsorganisaties, veilige buurtenteams etc. 

 

Gezien het belang van dit onderwerp verzoekt Partij Veilig Maastricht alle gemeenteraadsfracties om in 

gezamenlijkheid een hoorzitting te organiseren om zich uitgebreid te informeren en te komen tot een 

sterke en sluitende aanpak. Het belang van goede zorg voor personen met verward gedrag en de 

veiligheid van de buurtbewoners staan hierbij voorop. 

 

Hierover heeft Partij Veilig Maastricht de volgende vragen: 

1. Kunt u de gemeenteraad informeren over de huidige stand van zaken met betrekking tot het ‘Plan 
van aanpak Personen met verward gedrag’? 

2. Bent u het met Partij Veilig Maastricht eens dat een brede en gedragen aanpak van vele 
betrokken organisaties en ervaringsdeskundigen zelf noodzakelijk is om tot een soepele en 
concrete uitvoering te komen?  

3. Welke stappen zijn door het College gezet om tot een soepele uitvoering te komen? 
4. Kunt u aangeven welke eigen accenten in het regionale plan van aanpak nodig zijn om aan te 

sluiten bij de couleur locale van de gemeente Maastricht? 

Met vriendelijke groet, 

 

Tiny Meese 

Fractievoorzitter 

 

Jo Smeets 

Raadslid 

 

Alex Meij 

Raadslid 

 

 


